
       PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA RADY KRAKOWSKICH SENIORÓW  

                   W DNIU 16,12.2021 R GODZ. 10.00 

                 Sala obrad Rady Miasta Krakowa  

                       Im. Stanisława Wyspiańskiego 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków Rady Krakowskich Seniorów / lista w 

załączeniu/.   

1. Otwarcie spotkania : 

- Przywitanie uczestników spotkania i zaproszonych gości 

- Informacja o tym , że zgodnie z zapisami Regulaminu pracy RKS , 

posiedzenie jest nagrywane 

- Przedstawienie porządku obrad/ w załączeniu program spotkania. 

      2. Przyjęcie porządku obrad- brak uwag do planowanego programu. Obecni 

na Sali członkowie RKS jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

3. Przewodniczący RKS odczytał propozycje życzeń świątecznych , które zostaną 

nagrane i będą przekazane dla władz i mieszkańców. 

4. Informacje Pani dr Anny Okońskiej – Walkowicz Pełnomocnika Prezydenta 

Miasta Krakowa ds. Polityki Senioralnej nt. prowadzonych działań i planów w 

obszarze polityki senioralnej. 

- Pani Pełnomocnik przedstawiła następujące informacje; przeprowadzono 

konkurs na prowadzenie następnych CAS-ów . Czas prowadzenia ich wydłużono 

do 2.5 roku. Od marca 2022r. planowane jest aby otwarto w sumie 51 CAS-.W 

5-ciu punktach/CAS-y /, wydawano żywność dla najuboższych i samotnych 

seniorów , którą pozyskiwano z Banku Żywności. Poza tym Referat ds. Polityki 

Senioralnej i Zdrowia również organizował paczki, które trafiały do osób 

potrzebujących .Pani Pełnomocnik zwróciła się do obecnych członków RKS o 

wrażenie opinii , czy zasadne jest aby paczkami zajmował się Referat ds. Polityki 

Senioralnej i Zdrowia . Poprzez głosowanie opinie wyraziło 15 osób przeciwnych 

5 osób za wydawaniem. Tak więc dalsze organizowanie paczek jest bezzasadne 



z uwagi na to ,że wiele Instytucji Miejskich też organizuje paczki dla 

potrzebujących. 

Ogłoszono konkurs na asystenta osoby starszej. Poza tym są miejsca w opiece 

wytchnieniowej, aby najbliżsi członkowie rodziny sprawujący opiekę nad osobą 

chorą mogli zagospodarować trochę czasu dla swoich potrzeb. 

5. Działalność Zarządu RKS i Miejskiego Centrum Informacji dla Seniorów 

- Posiedzenia Zarządu i dyżury członków Zarządu w każda środę od godz. 10.00 

Udział w przedsięwzięciach; 

- Spotkanie z Młodzieżową Radą Krakowa 

- Udział w spotkaniu organizowanym przez Manko w Solvayu / wyświetlano 

filmy o tematyce wojskowej/ 

- Sfinalizowanie projektu „ Seniorzy czytają dzieciom”-w Radio Kraków 

- Koncert dla seniorów w ICE 

- Spotkanie opłatkowe w Stowarzyszeniu MILA / płyty z kolędami do odebrania 

w siedzibie RKS Al., Daszyńskiego 19/. 

Informacja o realizacji spotkań przedstawicieli RKS z Radami Dzielnic Krakowa. 

-Temat referowała kol. K. Grzywa – przewodnicząca Komisji ds. Współpracy z 

władzami miasta , samorządami i instytucjami seniorów- poinformowała ,że 

pozostało do odwiedzenia 3 Rady Dzielnic ale są już ustalone terminy. 

W dyskusji głos zabrała kol. G. Mirska , która podziękowała za możliwość 

udziału w Radzie Dzielnicy  IX, które było bardzo owocne , oraz poprosiła o 

dopisanie do Rady Dzielnicy VIII.  

Z kolei kol. A. Wiatr ponowił prośbę o propozycje i sugestie do aktualizacji 

Statutu RKS .  

Pani Pełnomocnik dr Anna Okońska - Walkowicz  podziękowała kol. Sybilli 

Borowickiej pomysłodawczyni czytania dla dzieci przez seniorów. Kol. Sybilla 

Borowicka w imieniu Komisji Edukacji, Kultury i Dziedzictwa Narodowego oraz 

zapobieganiu wykluczeniu społecznemu złożyła życzenia na ręce Pani 



Pełnomocnik. Podziękowania otrzymała również Pani Beata  Schechtel- Mączka 

za współpracę. 

Kol. Sybilla Borowicka przekazała wszystkim członkom RKS płyty 3-ch tenorów z 

kolędami, wraz z życzeniami świątecznymi. 

W wolnych wnioskach głos zabrał kol. M. Pilch – przewodniczący Komisji ds. 

Sportu, który zachęcał do marszów po zdrowie .To już 26-ty taki marszobieg .W 

2022 r. Młodzieżowa Rada Krakowa  również obiecała brać udział. 

 Na zakończenie posiedzenia odbył się mini – koncert kolęd . 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Sekretarz  RKS                                                            Przewodniczący RKS 

Wiesława Zboroch                                                      Antoni Wiatr                

 

 

 

 

 

 

 

 

 


